
JUDETUL ARGES
CONSILruL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

lncheiat astdzi 27,03,2023 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii qedinlei ordinare de lucru.

$edinfaincepe laora 1600, particip[ 13 consilieri din 13 in funclie . La qedin]i
participd d I primar Proca Florin Bogdan gi d na secretar general Leca Andra
.$edin!a este legal constituitd, aceasta a fost legal convocatd de primarul comunei
Berevoeqti prin adresa nr.2l69 121'03 .2023.

Preqedintele de Eedin!6 este d-1. consilier Busuioc Gheorghe carc ia loc la
' \ prezidiu qi prezint[ proiectul ordinii de zi:

1. Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioari.
2. Proiect de hotarare privind aprobarea taxei de inchiriere pentru utilajele

din dotarea Primiriei comunei Berevoegti, judeful Argeg.
3. Proiect de hotirffre privind aprobarea Nomenclatorului stradal al comunei

Berevoegti, jude(ul Argeg.
4. Proiect de hotirffre privind acordarea unui ajutor de urgenfl familiei

doamnei Stlnescu Daniela-Elena domiciliatl in comuna Berevoepti, jude(ul
Argeg, in vederea reconstruirii locuinfei distruse ca urmare a incendiului
produs in data de 15.03.2023.

5. Proiect de hotir6re privind modificarea qi completarea Hotlririi
C onsiliulu i Local Berevoeq ti nr,16 127,02,2023.

6. Proiect de hotlrffre privind aprobarea sus{inerii financiare a Asociafiei
Clubul Sportiv Gloria Berevoepti in anul 2023.

7. Proiect de hotlr0re privind aprobarea achizifionlrii unui grup de pompare
pentru sistemul de alimentare cu apI potabil5 Berevoegti.

8. Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 8 puncte Ei este aprobat in

unanimitate.
Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezintd procesul verbal al

qedinlei care s-a desftqurat in data de 13.03.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu
12 voturi pentru gi 1 abtinere din partea d lui consilier Schioapa Daniel .

D-l Busuioc:inainte de a trece la pct nr.2, eu a$ avea de adus in disculie ceva, adic[
un fel de anun!.La sfdrqitul lunii ianuarie gi in luna martie grupul de consilieri , cei
4, PNIL ,am depus 4 proiecte de hot[rdre.
D-na Leca:Nu ali depus 4 proiecte de hotdrdre, ati depus 2 expuneri de motive gi 2
referate de aprobare , fdrd proiecte de hotdrdre.



D-l Busuioc:Cu toate c[ lunea trecutd pe 2l martie am fost convocat la d na secretar
unde a fost gi d I vice gi d na contabil, in care €Im cdzut la o intelegere ca sd ni se
pund pe ordinea de zi, nu au fost puse pe ordinea de zi pentru gedinla de astdzi ,ca
urrnare a faptului cd cele 4 initieri de proiecte ale noastre nu au fost puse pe ordinea
de zi grupul nostru PNL a luat decizia de a protesta prin ablinerea de la vot a tuturor
proiectelor de hotdrdre prezentate in qedinta de astdzi
D-na Leca:$i a ti mai ftcut o adres6, cd nu veti semna hotirdrile
D-l Busuioc:Da, conform afi t40
D-na Leca:Care drepturi v au fost incElcate
D-l Busuioc:Astea
D-na Leca:Carc?
D-l Busuioc:Care, nu au fost initiate aceste proiecte de hotdrdre!
D-na Leca:Dvs iniliali aceste proiecte de hotdrdre, dvs nu aqi depus proiecte de
hot6rdre
D-l Busuioc:Conform art.l36 in care ce spune:proiectele de hotErdre se pot initia de
primar, de consilierii locali
D-na Leca:Ali iniliat proiectele de hotSr0re?
D-l Busuioc:Da, astea sunt
D-na Leca:Citili in continuare
D-l Busuioc:Elaborarea se face de cei care le propun cu sprijinul secretarului
D-na Leca:Mi ali cerut sprijinul?
D-l Busuioc:Da, de asta ne am vdrut
D-na Leca:Nu mi agi cerut spijinul,ei v am chemat sd vd explic
D-l Schioapa:Aveali obligalia sE ne ajfiali
D-na Nu am obligalia sI vd ajut, doar dac[ imi solicitali dvs acest lucru
D-l Schioapa:Credeli cd am venit sd le depunem aga s[ ne afl[m in treab[?Cum
trebuia sd vd cerem sprijinul , in scris?
D-na Leca:Nu , puteati sd veni{i sd imi spuneti verbal, nu a venit nimeni, niciunul
dintre dvs
D-l Busuioc:Eu am venit
D-na Leca:Nu a{i venit sa mi cere}i sprijinul a{i venit pt cd v am chemat eu sd mi
spune{i oe ave}i de gdnd ou aoeste expuneri de motive gi referate de aprobare
D-l Busuioc:Agteptam cu ajutorul dvs si iniliem
D-na Leca:Nu mi ali cerut sprijinul
D-l Primar:Dac6 nu ati depus proiecte de hotdrdre ce vd trecem pe ordinea de zi?
D-l Busuioc:E disculia mea cu d na secretar
D-l Primar:V5 inqelati amarnic,pt cd ,convocatorul eu il fac, eu il semnez.Ce proiecte
s5 trec pe convocator dacd dvs nu ati depus niciun proiect
D-l Busuioc:Era suficient ce am depus, nu o spun eu, o spune legea gi ceilalti colegi
D-l Primar:Care ceilalti colegi?



D-l Busuioc:Ceilal1i colegi primari din Argeg
D na Leca:La pct diverse vreau sd v[ prezint gi dvs ceea ce a depus grupul PNL
D-l Busuioc:Astea trebuiau citite in qedintele anterioare
D-l Primar:Nu mai incercati dvs s[ induceti in eroare c5 primarul qi d na secretar
sunt oaia neagrd., cd nu au vrut sd vd inscrie pe ordinea de zi acele proiecte de
hot6rdre.Vi le pun pe ordinea de zi fbrd nicio problemd, face1i le cum trebuie
D-l Busuioc:Asta este legea
D-l Primar:Legea este foarte clard, proiectele de hotlr6re le faceti dvs cu sprijinul
secretarului
D-l Busuioc:Exact
D-l Primar:Dvs nu ati venit si cereti spijinul.D na secretar v a chemat si vd intrebe
despre aceste proiecte, dvs ali depus 2 expuneri de motive pt doud dintre ele qi 2
referate de aprobare pt celelalte doud
D-l Busuioc:Exact
D-l Primar:$i doud expuneri de motive qi 2 referate de aprobare sunt proiecte de
hotdr6re?
D-l Busuioc:in bazadstora se fac proiectele de hot6rdre
D-na Leca:Expunere de motive nu se mai face de foarte mult timp
D-l Busuioc:Sunteli obligati sd ne ajutati
D-na Leca:Sunt obligatd doar dacd imi cereli sprijinul, dvs nu I a{i cerut
D-l Primar:Pt a depune un proiect de hotdrdre trebuie s[ faceti proiect de hot[rdre
sprijinit de cdtre secretar ,aga spune legea.Nu ali venit la secretariat sd solicitali
sprijin ,v a chemat d na secretar sd vi intrebe.
2. Proiect de hotarare privind aprobarea taxei de inchiriere pentru utilajele din
dotarea Primlriei comunei Berevoeqti, judeful Argeq.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na secret ar Leca Andra.
D-na Leca:Avem in dotarea prim[riei buldoexcavator gi tractor cu remorcd gi wem
sd le inchiriem cetilenilor din comunS, celor care au nevoie.
D 1 Busuioc a depus un amenadment la cest proiect de hot6rdre
D na secretar d[ citire amendamentului
D -1 Pduna:Trebuia venit in spate cu un calcul, sd vedem o6t oostd motorina/ori gi

toate celelalte
D-l Viceprimar:S a luat in calcul consumul, revizii, nu facem profit
D-l Primar:Buldoexcavatorul consuml 1 0 l/ord
D-l Busuioc:Avdnd in vedere cE in toate disculiile noastre din primdrie, ati spus cd
prim6ria nu genereazdvenit qi eu de ce am venit cu acest amendament acest buldo a
fost luat din banii comunitdlii ,ei sd beneficieze
D-l Primar:Nu este un venit, e vorba doar de cheltuielile noastre/ord
D-l Busuioc:La tractor c6t vine?



n

D-l Viceprimar:5 l/o16
Se supune la vot amendamentul d lui Busuioc qi este respins
D-l Primar:130 l/ora este prelul cu combustibilul ,cu mentenanta qi cu reviziile la
buldo qi cu goferul.Atdt este luat in calcul, nu se face niciun c6qtig
D-l Bumbeneci:$i eu dacd am doar 30min
D-l Viceprimar:Atdt pl6te gti
D-l Primar:Se inchirieazd de c6nd se pleaci din fala primdriei
D-l Bumbeneci:Prelul este bun, acceptabil

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
9 voturi pentru qi 4 abtineri (d I Busuioc Gheorghe, d I Stana Marian, d I
Sibianu Ovidiu gi d I Schioapa Daniel) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.19
din 27.03.2023,
3. Proiect de hotlrffre privind aprobarea Nomenclatorului stradal aI comunei
Berevoegti, j udelul Argeg.
Sunt prezentate: proiectul de hot6rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na secretar Leca Andra
D-na Leca:Din 2015 avem un nomenclator unde nu sunt trecute satele doar
strdzile.Cei de la Evidenta Populaliei de la Domnesti ne au spus cd ne trebuie un
nomenclator in care sI fie trecute qi satele
D-l Busuioc:Astea sunt nr?
D-na Leca:Da, nr erau trecute
D-l Busuioc:De exemplu aici se incepe de la 3-57 unde este 1 gi 2
D-na Leca:D na Br?nzaru a intocmit nomenclatorul , ddnsa vI poate spune.Pe vechiul
nomenclator era trecuta strada Stadionului acum s a schimbat este strada Drum
Centura, s a schimbat denumirea str6zii.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
9 voturi pentru gi 4 abfineri (d I Busuioc Gheorghe, d I Stana Marian, d I
Sibianu Ovidiu qi d I Schioapa Daniel) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.20
din 27,03,2023.
4.Proiect de hotirfire privind acordarea unui ajutor de urgenti familiei
doamnei Stinescu Daniela-Elena domiciliati in comuna Berevoepti, judeful
Argep, in vederea reconstruirii locuin(ei distruse ca urmare a incendiului
produs in data de 15.03.2023.
Sunt prezentate: proiectul de hot6rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na secret ar Leca Andra
D-na Leca:Vrem si ajutdm aceastd familie, avem disponibil 10 mii lei pt ajutoare de

urgen{6.
D-l Viceprimar:Vrem si i ajutdm qi cu utilajul cdnd vor avea nevoie, f6rd costuri,
cu tractorul ,cu buldo
D-l Schioapa:Eventual gi cu cei de la 416la curdlenie



D-l Viceprimar:V6 abtineti gi la acest punct?
D-l Busuioc:Da, suntem de acord in principiu dar nu votdm

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre gi cu
9 voturi pentru pi 4 ab(ineri (d I Busuioc Gheorghe, d I Stana Marian, d I
Sibianu Ovidiu qi d I Schioapa Daniel) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.2l
din 27.03.2023.
S.Proiect de hotirfire privind modificarea qi completarea Hotlririi Consiliului
Local Berevoeg ti nr,1.6 I 27 .02.2023,
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
.Prezint6.d-na secret ar Leca Andra.
D-l Viceprimar:V am explicat care este situalia la gedinla de comisie, am mers in
comunS s5 incheiem contracte, sunt societSli care au zis cd lor li se pare foarte mult
l00lei.Singura departajare este nr de ore de functionare.Sunt magazine care
funclioneazS doar dimineala gi seara gi pt aceste firme s[ le tax[m cu 50 lei.Am
inteles cI vreti s5 enumerim acele societdti.
D-l Consilier Busuioc Gheorghe aduce un amendament acestui proiect de
hot[rdre. Se d[ citire amendamentului.
D-l Primar:Din punctul meu de vedere este o anomalie sd trecem firmele respective
ca anexd pentru c5 pe viitor se pot desfiinla sau pot apdrea alte firme,iar atunci cAnd
apar alte firme nu ai hotdrdre de Consiliu local pt ele.Hotdrdrea este pt acele firme
care au acord de funclionare pt 4 ore, dacdva fi pe prograrn nofinal atunci pretul va
fi de 1001ei.

D-l Viceprimar:La fiecare modificare va trebui s6 facem hot6rdre.Nu este o hotlrdre
cu nominalizarc
D-l Busuioc:Trebuie s[ gtim firmele
D-l Primar:Sunt foarte putine ,5-6 firme
D-l Busuioc:in momentul in care solicili un acord de funclionare ,iei acord inclusiv
de la polilie qi spui programul.Noi avem un nr.de 35
D-l Viceprimar:36 dintre carc2 sunt inchise
D-l Pislaru: $i Bisericile?
D-l Viceprimar:Facem contract qi cu Bisericile
D-l Busuioc:Sd faoem aceastd anex6, nu gtiu oe vi se pare...
D-l Viceprimar:Orice firm[ iese, orice firm[ intr6 trebuie sE dai hot[r6re mereu.
D-l Busuioc:Facem un articol qi spunem.Enumerali firmele
D-l Viceprimar:Avram Cecilia, Aldea Violeta, Gant6 Maria, Dilirici Pompilia,
Florea Gheorghe, Frdtili Gheorghe
D-l Schioapa:Au autoriza\ie de fucnlionare firmele astea sauvrmeazil?
D-l Primar:Urmeazd sd qi facd pe 4 ore
Se supune la vot amendamentul d lui Busuioc ai este respins
D-l P6una:$i Bisericile?



D-l Primar: 1 O0lei/lund
D-l Pduna:Noi aveam la Bisericd un robinet, udau oamenii florile,acum este incheis
pt cd sunt obligati s[ pldteasc[ apd
D-l Viceprimar: B isericile genereazd gunoi

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6rdre qi cu
9 voturi pentru gi 4 abfineri (d I Busuioc Gheorghe, d I Stana Marian, d I
Sibianu Ovidiu gi d I Schioapa Daniel) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.22
din 27.03.2023,
6.Proiect de hotlrffre privind aprobarea susfinerii financiare a Asociatiei
Clubul Sportiv Gloria Berevoegti in anul 2023.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezinti d-na secret ar Leca Andra

f\ D-naleca:Anul acesta vrem s[ finant[m echipa de fotbal cu suma de 50mii leiAnexa
proiectului sunt cheltuielile aproximativ

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotSrdre qi cu
9 voturi pentru gi 4 ablineri (d I Busuioc Gheorghe, d I Stana Marian, d I
Sibianu Ovidiu gi d I Schioapa Daniel) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.23
din 27.03,2023,
D-l Busuioc:Eu a$ vrea sd mi spuneti dacd existl vreo cale de a iegi ca gi memebru
fondator din acest club.Eu nu am voie sd discut, s[ intreb aici, d I primar m a
ameninlat cd eu deja am votat, trebuia sE ies din sald
D-l Primar:Eu nu v am ameninlat, v am spus atunci vd spun gi acum, dvs ati fost
incompatibil in momentul cdnd v a{i ablinut de la acest proiect de hotirdre
D-l Busuioc:Eu nu am participat la discutie
D-l Primar:Ali participat la disculie qi la vot
D-l Busuioc:Faceli mi sesizare

n D-l Primar:Nu vreau sd vi fac pt cd nu am frcut niciodatd
T.Proiect de hotlr0re privind aprobarea achizi(ionErii unui grup de pompare
pentru sistemul de alimentare cu api potabill Berevoegti
Suntprezentate: proiectul de hotdrdre, referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezint6 d-na secretar LecaAndra
D-l Viceprimar:Este vorba de bazinul din Strdmbu, $tili cA am primit din partea
Godenului infrastructura dar acolo am venit cu modificdri gi imbun6t6tiri, ultimele
calcule care le am f[cut cu specialistul trebuie s[ montdm o pomp[ de 3kw cu care
vom avea un consum mai mic de aproximativ TZkwlzi gi vom pompa un volum de
264mclzi.Cost6 undeva la 3000 E fara TVA, investitia este mare dar amortizarca ei
va fi intr un timp scurt

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus Ia vot proiectul de hotdrdre qi cu
9 voturi pentru qi 4 ab{ineri (d I Busuioc Gheorghe, d I Stana Marian, d I



Sibianu Ovidiu gi d I Schioapa Daniel) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr,24
din 27.03.2023,
S.Diverse.
D-l Busuioc:in urma discutiilor gi cu colegii mei gi ne au mai fost recomandate qi de
alti cetdleni ca toli consilierii locali sE doneze 1 indemnizalie pt aceastd familie care
a fost supusd unei grele situafii, acest incendiu.Bine ar fi oa consilierii locali care
doresc sd meargd la contabilitate s6lase I indemnizalie
D-l Schioapa:Noi grupul PNL suntem de acord
D-l NimarS:tn legdturd cu parcul de joac6, s a stricat foarte r6u.Cu cdinii ce facem,
e dezastru, ti e fricd sE mai iegi seara
D-l Viceprimar:Am incheiat un protocol cu Consiliul Judetean Arges, mimeni nu iqi
asumd s[ ia cdinii din contra pe banii nogtri ii castrSm.Ei vin ii cipeazd,ii castreazd
gi sunt ai nostri din punct de vedere juridic.Nu ii ia nimeni.Zilnic vin c6inii ,nu gtim
ce vom face cu ei
D-l $chioapa:E o problema general[
D na secretar dd citire demisiei d lui Busuioc Gheorghe din funclia de secretar al
comisiei Kl
D-l Pduna:Comisia Kl va rdmOne dup6 qedinld pt alegerea noului secretar.Facem un
proces verbal
D-na Leca:In data de 30.01 .2023 d nii consilieri de la PNL au depus 1 expunere de
motive pt Construire casl mortuard/capeld in comuna Berevoegti qi inc[ 1 expunere
de motive pt Introducere retea de canalizare in satul Gdmdcegti.Nu am cadrul legal
pt aceste proiecte
D-l Busuioc:Noi le iniliem gi dup6 aceea le dezvolt[m
D-na Leca: $i baza legald?
D-l Busuioc:in bazalegald, art.l36 in care noi venim gi facem aceastd propunere.Eu
am venit cu aceast[ propunere ,nu am discutat cu preotii
D-l Primar:Dacdnoi aprob[m ceva qi dengii nu sunt de acord.D I Slndoiu,preot, nu
este de acord.
D-l Busuioc:Asta inseamnd ca eu sE md duc si zicd cd eu imi fac o campanie, am
vrut sd vind aceastd iniliativd din parteaprimdriei
D-l Primar:Nu poate sd fie iniliativa din partea primdriei din moment ce dvs sunteti
iniliator de proiect.Dvs trebuie s5 faceti proiect de hotirdre care trebuie s[ stea in
picioare din punct de vedere juridic, economic Ai financiar.La elaborareaunui proiect
de hotdrdre, in primul rdnd trebuia solicitarea din partea preotilor cE doresc aga ceva,

apoi nu SF pt costuri, amplasamentul , noi nu mai putem sd alocSm bani la culturi
trebuie s6 facd dumnealor aceastd investiJie cu ajutorul nostru financiar.La inceputul
anului dacd eru suslinere gi solictdri analizam solicit6rile gi puteam sI prindem in
planul de investifie pt anul2023.



D-l Schioapa:D na secretar arputea sdne invite sdne spundpagii, dvs sunteti obligatd
sd ne ajutali
D-na Leca:I am spus d lui Busuioc,pt aceste proiecte de hotlrdre nu aveli cadru legal,
nu avem cerere , deviz,SF, nimic
D-l Busuioc:Cdnd am plecat de la dvs ati spus ce proiecte punem pe ordinea de zi
D-na Leca:Da, qi ali spus pe toate 4 dupdtoatddisculia pe care am avut o cu dvs
D-l Bumbeneci:Atdta timp cdt nu ati discutat cu preotii, veniti cu un proiect de
hotdrdre sd facem noi, ce sd facem, preolii nici nu gtiu
D-l Busuioc:Cdnd ati discutat cu preotul Sdndoiu?
D-l Primar:Aproximati acum 2-3 zile gi am avut o discutie inainte dacd vrem sd
facem ceva la Bisericd noi primiria trebuie s5 ceari avizul d lui Dumitrescu, el a
investit foarte mul1i bani acolo gi cu siguranlE dumnealui nu ar fi de acord qi dacl
preotii considerd cE este necesard aceastd capeldle o face d l Dumitrescu, aceasta a
fost discuJia cu d I Sdndoiu
D-l Busuioc:Era foarte bine il propuneam pe ordineadezi gi il retrageam, foarte
simplu
D-l Primar:Propunem proiecte care nu au finalitate
D-l Busuioc :E datoria mea sI fac dacd e bine dacl nu la fel
D-l Primar:Dacd imi cereali sfatul ,eu vi puteam ajuta cu aceste proiecte
D-na Leca:$i pt canalizare ce cadru legal aveli?
D-l Busuioc:Confonn programului Anghel Saligny in care s au acordat 11.000m,
aceastl zond era prioritard
D-l Primar:Din punctul dvs de vedere.La momentul acesta nu este prioritard pt c[ s

au ftcut niqte investitii acolo
D-l Busuioc:E punctul meu de vedere
D-na Leca:In data de 13.03 reprezentantul grupului PNL d I Busuioc Gheorghe a
depus 2rcferate de aprobare:1 privind instituirea taxei speciale pt persoanele juridice
in comuna Berevoegti cu privire la serviciul alimentare cu apd al statiilor de sp[lare
tip car wash qi al II lea privind transparenla lucrdrilor publice in comuna Berevoeqti
privind exploatarea forestierd in localitatea noastrd privind angajdrile in cadrul
primdriei Berevoeqti
D-l Busuioc:Este foarte simplu.Transparenja este impropriu, fiindcd este Legea
544.Era vorba ca noi pe acest grup s[ fim inqtiinlati:se incepe lucrarea acolo
D-l Primar:Autoriza{ia pt exploatarca forestierS o emite Ocolul Silvic Aninoasa, nici
noi nu qtim,primdria
D-l Busuioc:Era vorba, nigte reclamatii de la oamenii cE se face pe izlaz
D-l P6una:P[durea asta este arondatd unui ocol privat
D-l Busuioc:Nu avem treabd cu ce se exploateazd, este vorba de domeniul public qi

izlaz



D-l Schioapa:Au f6cut o cerer sd facd rumpa pe domeniul public, pe izlaz, ceva,
ocolul 6sta privat?
D-l Primar:Nu au fbcut nicio cerere
D-l Busuioc:Nu am cerut decdt chestia asta ,se incepe asfaltarea sau o lucrare, afli
dupd ce se termin6.
D-na Leca:Pt cel[lalt referat de aprobare d nii consilieri PNL vor ca incepdnd cu
0t.04.2023 taxa lmc/apd, pt firma de spSldtorie car wash sE fie 24lei/mc
D-l Busuioc:Asta era o sumd dar care incepe gi se discut6, deci e o propunere
D-l Viceprimar:Taxa pe apd potabild nu poate fi fEcuti decOt avizatd ANRE prin
notd de fundamentare.$i aceastS taxd chiar dacd o ai nu poti sd o cregti cu preluri
diferite
D-l Busuioc:Ce spuneti dvs este vorba de comunS.Asta este o tax6 speciald ca gi la
gunoi.Este altceva este generatoare de venit apaastaeste rev0ndut6.Era o propunere
fiindci acea firmd, genereaz[ venit.
D-I Sibianu:Pe str Gdneqti unde s au inceput lucrdrile ,ne intreabd oamenii dacd nu
se face intdi canalizare inainte de asfalt?
D-l Primar:Acolo nu este prinsd canalizarea
D-l Sibianu:La Mielu Lapoartd era un bazin cu apd gi s a astupat se poate desface?
D-l Viceprimar:Nu venea ap6 din retea acolo.Vom pune un hidrant la intrare in
Ungureni unde este robinet.
D-l Schioapa:Finanlarea pt str Gdnegti inclusiv pe la Pislaru acolo, dac6 sunt pe
PNRR nu ne obligdlegea si bdgdm canalizare inainte de asfaltare
D-l Viceprimar:Indicele de cost/familie cu canalizarc nu era sustenabil pt str Ganesti
D-l Schioapa:Eu vd intreb daci legea v6 permite sd asfaltali ftrd canalizarc
D-I Primar:Bineinteles c[ ne permite.S a ftcut o analizd cost/beneficiu la nr de
locuitori care sunt acolo gi s a constatat cI nu este eligibild canalizareapt sh Gdneqti
D-l Busuioc:Sd completez eu d le primar fiindcd ali zis sd spunem.Uitati legea ce

spune:art.4 pct 4 din OUG privind investitiile Anghel Saligny , se poate acorda
finantare pt obiectivele de investitii din categoria......unde au fost finalizate sistemele
de alimentare cu apd gi canalizarc
D-l Primar:Citili mai departe
D-l Busuioc:Sunt in curs de realizare, nu pot fi rcalizate luoriri la sistemele de

alimentare cu ap6 sau canalizare avdnd in vedere cd nu sunt viabile.Asfaltarea este

viabild?
D-l Primar:Da, este viabil economicd
D-l Busuioc:tn momentul in care ali solicitat asfalt pe aceastd zond ce ali luat in
calcul?
D-l Primar:Cum adicd?
D-l Busuioc:Nr de familii, urgenta?
D-l Primar:Bineinfeles cd urgen[4 drum era impracticabil



D-l Busuioc:Adic6?
D-l Primar:Dvs nu il gtili era cel mai r6u drum din toatS comuna
D-l Busuioc:Pt c6te familii?
D-l Primar:Pt 2 familii dar canalizarc nu iti finanlau ,investilia era foarte
mare/cost/beneficiu
D-l Busuioc:Nu este pe o distan{6 mare
D-l Primar:Aga este dar acolo trebuiau c[mine din 10 in 10m pt cd este panta foarte
maxe

D-l Busuioc:Eu v5 spun ce au spus aici
D-l Primar:La pct c ce scrie ,citili
D-l Busuioc:Nu pot fi rcalizate lucrdri cu ap6 sau canalizarc.Apa este b6gatd pe
acolo?

n D-l Primar:BineinJeles iar canalizarea nu este viabild economic.Nu ne au dat voie
cei de la Anghel Saligny sd bdgdm canalizarea pe acolo
D-l Busuioc:Noi vd atragem atenlie cd nu este OK.Trebuia s[ bdgali canalizarcintdi
D-l Primar:Vd ingelali amarnic
D-l Busuioc:Eu am citit ce spune Ordonanla24 ,asta spune
D-l Primar:Ei ne au spus cd nu este viabild economic canalizarea gi pt asfalat ne au
dat OK ul
D-l Schioapa:Dar familiile de jos vor fi racordate?
D-l Primar:La canalizare da
D-l Schioapa:Trebuie sd le spuneti oamenilor ,cd ei ne au sugerat cd vor gi ei
canalizare, c5 gi ei pldtes taxe,explicati le dvs
D-l Primar:Dacd veneau la noi la primdrie cu sigurar\dla explicam
D-l Schioapa:Sau o sd ajungeti dvs inzond?
D-l Primar:Am fost in zond, nu s a ridicat aceastd problemd ,nu ni s a adus la
cunogtinti dar cu siguran![ le explicdm care este situatia
D-l Busuioc:$i vrem sd ne ardta\i un pic proiectul gi noud
D-l Viceprimar:La ce?

D-l Busuioc:Pe acolo
D-l Viceprimar:La drum?
D-l Busuioo:Da
D-l Primar:Puteli oricdnd sd venili la Prim6rie sE I studiati
D-l Stana:in legdturi cu drumul pe Stdmbu gi pe Siliqte
D-l Viceprimar:Am bdgat 4 tractoare acolo
D-l Stana:Pe str Gdneqti sunt vreo 600m care se asfalteazd, sunt 2 familii
D-l Primar:Sunt 8 familii .Acolo era cel mai rdu drum, era impracticabil
D-l Stana:Aqa este $i pe Siligte aceeaqi situalie.Pe str mea sunt 17 familii gi 200m

,deci pe str mea nu se poate face asfalt
D-l Primar:Acolo dupd ce va face canalizarca se va asfalta.Ce vreli sd vd fac acum?



D-l Stana:Nu acum, dar cdnd?
D-l Primar:V am spus dupd ce se face canalizare
D-l Busuioc:Am primit o sesizare de la primdrie in care d I Proca Andrei a flcut o
contestatie precum eu ag avea mult mai mult teren acasd, qi cI a! fi ieqit in domeniul
public.Inilial a fost o comisie s a intrunit la fala locului, nu i a convenit
r6spunsul.Rdspunsul a fost in baza unor acte in care acum primesc o altd hdrtie
fiindcd d I nu a fost mullumit de r[spuns qi d I primar imediat a dat curs acestei
contestalii gi vdd cd i a nominalizat aici ,bdnuiesc cd aveli o decizie de formare a
acestei comisii, nu?
D-l Primar:Comisia era formatd dinainte pt toate litigiile
D-l Busuioc:Foarte interesant ,d I primar imediat a dat curs d lui Proca Andrei cu
toate cd eu am atras atenlia gi sesizat la primdrie faltul cd Proca Andrei zis Pdca16,
excaveazd" din rdul Bratia, din rdul Valea Satului, balastrul il depoziteazd pe
proprietatea lui dupl care il vinde, I am intrebat qi pe d I vice qi pe d I primar c6t
incaseazdprim[ria in urma acestei vdnzdri, au spus nimic.
D-l Primar:Primdria nu are cunoqtinld de aqa ceva.Din punctul meu de vedere v[
indrum sd I fiImali, fotografiali gi ftcutd hdrtie la Apele Romdne ,sunt indreptdtiti s5
ia mdsurile legale cu privire la albia r6ului.
D-l Busuioc:Eu v am sesizat gi v am intrebat dac6 noi avem vreun beneficiu?
D-l Primar:Nu are aviz, nu are acceptul primdriei sE excaveze din albia r0ului
D-l Busuioc:Am sesizat deasemenea cd d l Proca Andrei nu plItegte gunoi
D-l Primar:Are contract de gunoi
D-l Busuioc:Eu vorbesc, nu a pldtit nu la zita astdzi.Am gdsit deasemenea impreun[
cu comisia format6, gunoi aruncat de firma sotiei lui, avem poze, direct pe malul
rdului Bratia.Am sesizat fiindcd a construit aceast6 scarl pe domeniul public, am
sesizat c5 a furat energie electricd din iluminatul public, am sesizat faptul c[ a
construit ilegal acolo , am inleles cE are autoriza\ie pe ceva metalic Ai el a construit
gi el a construit in continuare mult mai mult qi multe.Am sesizat atdtealucruri gi dvs
nu ati dat curs la nimic.Pe c6nd d 1 Proca Florin face o contestalie, numili gi gata,
haideli s[ vedem, hai sE I atacdm
D-l Primar:Ce vi s a spus dvs acolo gi nu v a spus conform cu realitatea?Mergeli ln
instan!6 dacd sunteli nemul{umit de rdspuns.

Nemaifiind disculii in Eedinla de astdzi, preqedintele de qedin!6 declar6
inchise lucrbrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 1600.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

CONSILIERI LOCAI,T
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Moiceanu Nicolae-n
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